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HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: keskiviikko 25.9.2019 klo 16.15 
 

Paikka: AgD214.1, Agora 

Osallistujat: 

Hallituksen jäsenet: Nelli Nora, Oona Tenkanen, Nette Lehtonen (liittyi kohdassa 5, 

poistui kohdassa 15), Ronja Vauhkonen, Suvi Heikkinen, Roosa Jukola (poistui 

kohdassa 12), Anniina Vähäkoski, Noora Koskela (poistui kohdassa 12), Veera 

Rahikainen, Tuuli Kervinen, Emma Lautala 

 

Toimihenkilöt: Iida Leskinen (poistui kohdassa 13), Verna Jakonen (poistui kohdassa 

20) 

 

 

1. Kokouksen avaus 

Avattiin kokous kello 16.19. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Oona Tenkanen ja Tuuli Kervinen. 
 

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkistaminen 
Päätettiin palata kohtaan myöhemmin. 
Palattiin takaisin kohdassa 22 ja huomattiin tarkistettavassa 3.5. hallituksen kokouksen 
pöytäkirjassa olevan seuraavat asiavirheet: 

- Nette oli hallituksen kokouksessa paikalla, vaikka nimeä ei ollut läsnäolijoissa. 
- Verna oli Kannunvalajien vuosijuhlissa eikä Venla. 
- Vappuetkot tapahtuma oli Lea Pulkkisen salissa eikä Helena salissa.  

Sihteeri korjaa virheet ja tarkistetaan 3.5. kokouksen pöytäkirja seuraavassa kokouksessa. 
 

5. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 
Päätettiin siirtää seuraavat kohdat: 

- sosiaalipolitiikka kohdaksi 8  
- kulttuuri kohdaksi 9 
- yritysyhteistyö kohdaksi 10 
- liikunta kohdaksi 12 

Muutosten jälkeen esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.  
 

6. Jäsenasiat 
- Hyväksyttiin 57 uutta jäsentä. 
- Jäsenrekisteri: 
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Jäsenrekisteri kaipaa muutosta: yhdistyslaki velvoittaa keräämään jäseniltä tiedon 
kotipaikkakunnasta, mutta rekisteriin ei ole merkitty jäsenten kotipaikkakuntia. Vaadittavista 
korjauksista on alustavasti keskustelu hallintotiimin kesken. 
Oona toi ilmi idean sähköisen liittymislomakkeen tekemisestä, joka voisi olla esim. Google -
formaatti. Uusi lomake vaatisi jäsenrekisterin ylläpitäjän ja taloudenhoitajan aiempaa 
tiheämpää yhteistyötä, mutta olisi hyödyllinen. 
Tällä hetkellä jäseniltä ei myöskään kerätä sähköposteja, mutta niitä voitaisiin pyytää.  
Voitaisiin lähettää sähköpostilistalle pyyntö tietojen päivittämisestä, jotta saataisiin myös 
vanhojen jäsenten tarvittavat tiedot. 

 
7. Ilmoitusasiat 

Patentti- ja rekisterihallitus hyväksyi kesällä Fokuksen sääntömuutokset.  
 

8. Sosiaalipolitiikka  
Verenluovutus -tapahtuma Puolueen ja Memphiston kanssa järjestetään 7.10. 
 
8.1. Yhdenvertaisuussuunnitelma: 

Keskusteltiin yhdenvertaisuussuunnitelmasta: 
Fokuksen yhdenvertaisuussuunnitelma on valmis hyväksyttäväksi ja kokoukseen 
osallistuneet olivat lukeneet sen etukäteen.  
Kun yhdenvertaisuussuunnitelma hyväksytään, kaikkien on oltava tietoisia siitä mitä se 
tarkoittaa käytännössä.  
Tiivistetysti yhdenvertaisuussuunnitelma kertoo ehdotuksia ja toimenpiteitä siitä, miten 
Fokuksen toiminnasta saadaan mahdollisimman yhdenvertaista.  
Keskusteltiin suunnitelman voimassaoloajasta ja sovittiin, että 
yhdenvertaisuussuunnitelmaan ei laiteta tiettyä voimassaoloaikaa. Riittää, että jokaisen 
hallituskauden sosiaalipoliittinen vastaava pitää suunnitelman ajan tasalla.  
Nelli ehdotti, että hyväksytään yhdenvertaisuussuunnitelma. Ehdotusta kannatettiin ja 
yhdenvertaisuussuunnitelma hyväksyttiin. 
Liitteenä yhdenvertaisuussuunnitelma. 
 

9. Kulttuuri  
- Teatteriesitys: 

Kulttuurivastaava oli laittanut sähköpostia Huoneteatterille ryhmätarjouksesta 
teatteriesitykseen. Huoneteatterin tarjous: yli 20 hengen ryhmä saa 
opiskelijaryhmäalennuksen, jolloin esitys maksaisi 6e/henkilö + narikkamaksu 2e. 
Kulttuuribudjettia on reilusti jäljellä ja keskusteltiin paljon Fokus maksaisi jäsenille lippujen 
hinnoista.  Päätettiin, että Fokus voi maksaa 3e/lippu max. 30 henkilölle. Järjestetään 
marraskuussa. 

- Teerenpeli järjestää tasting-iltoja, joiden järjestämistä voisi miettiä. 
 

10. Yritysyhteistyö 

- Haalarit: 

Haalareita on tilauksessa tällä hetkellä 48 kpl ja tilauksia otetaan vastaan viikon loppuun 

saakka, jonka jälkeen tilaus laitetaan eteenpäin. 

Haalareiden on tarkoitus ehtiä marraskuun poikkareille. 

Haalareiden hinta:  
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Haalareihin on saatu monia sponsoreita, jonka vuoksi kappalehinnaksi tulee jäämään vain noin 

20e. Keskusteltiin haalareiden kappalehinnasta tilaajille. Tilaajille haalareiden hinnaksi on 

arvioitu noin 30e aiempien vuosien hintojen perusteella. 

Haalareista saatu voitto kompensoisi taloussuunnitelmaan merkittyjä voittoja excusta. 

Nelli ehdotti haalareiden hinnaksi jäsenille 25e/haalarit. Ehdotusta kannatettiin ja päätettiin 

haalareiden hinnaksi 25e jäsenille. 40e voisi olla sopiva hinta ei jäsenille.  

Keskusteltiin, paljoko halutaan käyttää YKA:n sponsoroinnista haalareihin. Nelli ehdotti 

käytettäväksi 4,50e/haalari. Ehdotusta kannatettiin ja päätettiin käyttää YKA:n avustuksesta 

4,50e jokaista haalaria kohden. 

 

Yhteistyösopimukset: 

- Teerenpelin sopimus on allekirjoitettu. 

- Huomenna uusitaan umpeutunut sopimus Taikurin kanssa. 

- Helmen kanssa jatkosopimuksen tilanne auki. Keskusteltiin, että ei haluta lisäpaineita 

tapahtumien järjestämisestä. Jatketaan yhteistyötä Helmen kanssa, mikäli sopimus ei 

velvoita paljoa.  

- Ruohonjuuren kanssa sopimus on voimassa ilman uudelleen allekirjoittamista. 

Ruohonjuuressa on havaittu olevan ongelmia alennuksen antamisen kanssa, joten voitaisiin 

viedä esim. lappu muistutukseksi yhteistyöstä. 

- Polkupyörä torin kanssa yhteistyösopimus on vielä keskustelun alla. Polkupyörä tori 

tarjoaisi 10% alennusta ja me voisimme tarjota heille mainostusta. Yhteistyön aloittamista 

kannatettiin. 

- Työpaikkoja ja opiskelijajärjestöjen opiskelijoita yhdistämään pyrkivä Tiitus ry on ottanut 

yhteyttä yhteistyön tiimoilta.  

 

11.  Talous  

11.1. Yhdistyksen taloudellinen tilanne 

- Tilillä varoja on 3977,85e.  

- Escin lasku fuksisitseistä sekä edellisen kokouksen kulukorvaukset ovat maksamatta. 

- Fuksitsembaloiden tulot ovat myös saamatta. 

 

      11.2. Tavarahankinnat 

- Roll-up: 

Uuden roll-upin hinta 82,10e, jolloin Fokuksen maksettavaksi jää 52.10e laitoksen 

sponsoroidessa 30 eurolla.  

- Budjetoitiin 5e pallopumpun kärkeen. 

- Vuosijuhlanauha: 

Vujunauhaa vain vähän jäljellä. Jätetään kuitenkin uuden tilaaminen hautumaan, sillä laskettiin 

tämän hetkisen nauhan tämän vuoden hallitukselle. 

- Laulukirjat: 

Laulukirjat ovat loppu – Emma alkaa selvittämään laulukirja-asiaa. 

 
11.3. Kulukorvaukset  
Myönnettiin seuraavat kulukorvaukset: 
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- 5,50e ystävänpäiväsitsien kuluista Sini Tiihoselle 
- 85e Patentti ja rekisterihallituksen maksusta Nelli Noralle 

- 42,30e YFI-racen palkinnoista: Ilokiven lounaslipuista (9kpl) ja Passionin skumpasta Anniina 

Vähäkoskelle (summa jaetaan Puolueen, Memphiston ja Fokuksen kesken) 

- 15,26e Fokus -kahvien tarjoiluista ja iltakoulun eväistä Roosa Jukolalle 

- 17,99e Kannunvalajien vuosijuhlien jaloviinapullo -lahjasta Roosa Jukolalle 

- 11,70e Fuksitsembaloiden härpäkkeistä Nette Lehtoselle 

- 60,08e Sossujen uusien illan tarjoiluista Tuuli Kerviselle 

 

12. Liikunta 

- Syksyn liikuntavuorot lähtivät hyvin käyntiin. 

- Ensi viikon tiistaina YFI:n pesäpalloturnaus.   

- Liikuntabudjettia jäljellä 290e. 

- Tulevan jääkiekkopelin liput maksavat 8e/henkilö.  

- Laavuretki:  

Järjestetään Fokuksen oma perinteinen laavuretki. Keskusteltiin ajankohdasta ja Verna ehdotti 

päiviä 15.10. tai 21.10, mutta päätetään ajankohta myöhemmin. Keskusteltiin 

laavuvaihtoehdoista: Nyrölän laavu tai toinen Laajiksen laavuista. Nelli ehdotti, että 

budjetoidaan 70e laavuretken tarjoiluihin. Ehdotusta kannatettiin ja budjetoitiin 70e. 

 

13. Koulutuspolitiikkka 

- HOPS -työskentelyä tehty. 

- Sosiaalityön koulutussuunnittelija on jäänyt sairaslomalle ja uudesta sijaisesta on tiedotettu 

opiskelijoille. 

- Hallopedi -haut alkavat pian – mainostetaan niitä. 

- Karve -kyselyn täyttämisen deadline on 11.10. Päätettiin alustavasti täyttää kysely 7.10. 

Localissa.  

- Edustajistovaalit ovat tänä syksynä ja ehdokkaaksi voi asettua 1.10. asti. Ennakkoäänestys on 

31.10.-1.11. ja varsinaiset vaalipäivät 4.-6.11. 

- Yritetään lyödä Lyhtyillat lukkoon lähipäivinä. 

- Suurkopoa ei ole vielä tavattu. 

 

14. Tapahtumat 

14.1. Menneet tapahtumat 

- 3.9. YFI:n uusien ilta Helmessä 

- 3.9. Fuksitsembalot Escapessa 

- 5.9. Poikkitieteelliset syyskauden avajaiset Escapessa - sopimuksen mukaisesti nyt kaksi 

tapahtumaa järjestetty Escissä. 

- 10.9. Fokuksen uusien ilta - tila sai kritiikkiä ahtaudesta ja palju ei ollut käytettävissä. 

- 11.9. YFI-race Puolueen ja Memphiston kanssa – tapahtuma oli onnistunut ja ensimmäistä 

kertaa YFI-racessa mukana järjestöjä: JyYK, DOS, SYY, JEN, Talentia, JES ja JyväSpeksi.  

- 12.9. Fuksisitsit Escapessa 

- 12.9. 3miot 

- 19.9. Fuksiaiset 
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14.2. Tulevat tapahtumat 

Lokakuu: 

- 10.10. Guilty pleasures sitsit Langan kanssa Tilialla  

- 24.10. Etkot ennen 3mioita Tilialla 

- 28.10. Ahdistuskaljat + samalla hallituspestien esittelyt 

- 31.10. Halloweensitsit Tilialla (mahdollisesti kaverisitsit) 

Marraskuu: 

- Alumni-ilta:  

Tapahtumaa on suunniteltu pidettäväksi joko 6.11. tai 12.11. ja tilaksi Lyhtyä. Puhujiksi on 

pyydetty vanhoja alumneja. Keskusteltiin tapahtuman budjetista ja Nelli ehdotti budjetiksi 75e 

ruoan, juotavien sekä puhujalahjojen ostamista varten. Haetaan kuitenkin myös avustusta 

kulujen kattamiseksi. Ehdotusta kannatettiin ja budjetoitiin 75e. 

- 25.11. Vujuahdistuskaljat 

- 26.11. Vuosijuhlien etiketti-ilta 

- 27.11. Vujusitsit 

- 30.11. Valtiotieteelliset työelämämessut Helsingissä: ei lähdetä järjestämään yhteiskuljetusta, 

mutta mainostetaan tapahtumaa jäsenistölle.  

- 30.11. Vuosijuhlat: 

Illalliskortti:  

Illalliskortin hinta on jäsenille 88e/alkoholillinen ja 72e/alkoholiton. Ei-jäsenien illalliskortin 

hinta on 10e kalliimpi.  

YKA:n sponsorointi: 

YKA:lta saatu sponsorointi on 1200e. Oona ehdotti, että käytetään 200e vuosijuhliin. 

Keskusteltiin asiasta: vuosijuhlat on budjetoitu 400e Fokuksen voitoksi ja periaatteessa 

avustuksesta olisi mahdollista käyttää vielä suurempi osa vuosijuhliin.  

Ei vielä päätetty käytetäänkö 200e vai enemmän YKA:n avustuksesta vujuihin. 

Vuosijuhlien rahastustapa: 

Keskusteltiin vujujen rahastustavasta ja KideAppin käytöstä. KideApp on rahojen saamisen 

kannalta luotettavampi vaihtoehto, mutta hinta nousee, jos rahastus tapahtuu KideAppin 

kautta. Laskujen lähettäminen sekä maksamisen seuranta tuottaa talousvastaavalle kuitenkin 

enemmän työtä. Ei vielä päätetty illalliskortin rahastustapaa ja palataan asiaan myöhemmin. 

Juhlapuhuja: 

Juhlapuhujana on Tiina Silvasti. Oona ehdotti, että hänen illalliskortin hintansa olisi hieman 

alhaisempi esimerkiksi 70e. Ehdotusta kannatettiin ja päätettiin 70e hinnaksi. 

 

Joulukuu: 

- Pikkujoulut: Suunniteltu joulukuun ensimmäiselle viikolle ja tarkoituksena pyytää Talentiaa 

mukaan järjestämään. 

- YFI-risteily: 

Suvi esitteli Matkapoikien tarjoamia vaihtoehtoja eri risteilyistä. Vaihtoehtoina joko miniristeily 

tai Tukholman risteily. Todettiin, että Tukholman risteily on ideana hyvä, mutta vujujen ja 

risteilyn ajankohtien läheisyyden vuoksi liian kallis.  

Risteilyn ajankohta: 
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Ainejärjestöjen välillä on ollut epäselvyyksiä risteilyn ajankohdasta: marras- vai joulukuu. 

Keskusteltiin risteilyn ajankohdasta ja kannatettiin yhteisesti risteilyn järjestämistä joulukuussa 

seuraavin perustein: 

o Marraskuu on jo suunniteltu täyteen tapahtumia, eikä marraskuu ole ajankohtana 

mahdollinen Fokukselle. 

o Marraskuussa on myös vuosijuhlat, joten molempien järjestäminen samassa kuussa olisi 

todennäköisesti jäsenistölle liian kallista. 

o Jos nyt ajankohtaa siirrettäisiin perinteisen joulukuun sijaan marraskuulle, tiedotus olisi 

puutteellista, sillä esim. monet vanhemmat opiskelijat olettavat risteilyn olevan 

joulukuussa. 

o Mielipidekyselyn järjestäminen on hyvä idea, mutta ei kannateta järjestämistä enää ennen 

tämän vuoden risteilyä. Järjestetään palautekysely mieluummin esimerkiksi heti risteilyn 

jälkeen ensi vuotta varten. 

 

15. 3miot 

- 12.9. 3mioille myytiin liput loppuun kahdessa päivässä.  

- seuraavat 3miot 24.10. limudisko -teemalla. 

- Passion menee kiinni ja uutta 3miopaikkaa ei ole vielä paljastettu. 

- Muistutettiin, että kaikki hallituslaiset ovat vastuussa 3miolippujen myynnistä. Mikäli mikään 

myyntivuorovaihtoehto ei käy, ilmoitetaan Doodlessa ”en pääse” -vaihtoehto. 

 

16. Tiedotus ja viestintä 

Hallituslaisten MyDayt alkavat ensi viikolla.  

 

17. Fogue 

Foguesta tuli paljon positiivista palautetta ja rahaa ei mennyt ollenkaan. 

Viestinnän budjettia on reilusti jäljellä. 

 

18. Kansainvälisyys 

Syksy on mennyt hyvin ja ihmisiä on tavoitettu enemmän kuin keväällä.  

 

19. Ympäristö- ja kehitysyhteistyö 

- Lauralla on college-tilaus hoidossa. 

- Hyväntekeväisyyskampanja: 

Fokuksen entinen puheenjohtaja Vilma on kysynyt Fokusta mukaan 

hyväntekeväisyyskampanjaan 5895 metriä kehitystä. Nelli luki Vilman laittaman viestin ja 

esitteli pääpiirteissään 5895 metriä kehitystä – hankkeen ja ehdotti lähtemistä mukaan. 

Keskusteltiin projektin tukemisesta. Voitaisiin lähteä mukaan tukemaan esim. tekemällä 

aiheesta haalarimerkki, joiden tuloista menisi lyhentämättömänä puolet suoraan projektiin. 

Hyväntekeväisyysprojektiin mukaan lähtemistä kannatettiin ja päätettiin alustavasti lähteä 

mukaan, mutta palata yksityiskohtiin myöhemmin. 

 

20. META 

- Haalarimerkit: 
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Haalarimerkkikilpailu alkaa lokakuussa. 

Muita haalarimerkkejä ei ole tarpeen tilata.  

Suvi selvittää XYHY-merkin tekemistä. 

- Oona pyrkii toteuttamaan lokakuun aikana jäsenkyselyn. 

- Huomenna on YFI:n Get Together -tapahtuma. 

 

21. Seuraava kokous 

Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta myöhemmin.  

Nelli laittaa syyskokouksesta kyselyä. 

 

22. Kokouksen päättäminen 

Ronja muistutti pöytäkirjojen tarkistamisesta ja siirryttiin takaisin kohtaan 4.  

Tämän jälkeen siirryttiin takaisin ja päätettiin kokous kello 19.12. 

 

 

 
 

____________________________  ____________________________ 
Nelli Nora    Emma Lautala 
puheenjohtaja   sihteeri 
 

 
 
 
____________________________  ____________________________ 
Oona Tenkanen   Tuuli Kervinen   
pöytäkirjantarkastaja   pöytäkirjantarkastaja 


